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Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 
z działalności międzysesyjnej 

w okresie od 25 listopada do 18 grudnia 2024 roku 
 
 
 1. W dniach 25 i 26 listopada br. kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi 
– Aneta Nowak–Flaczyńska wraz ze swoim zastępcą – Krystianem Kazyaką uczestniczyli  
w Forum Regionalnej Gospodarki Komunalnej w Lesznie organizowanym przez Przegląd 
Komunalny – Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska. Podczas forum poruszono 
m.in. praktyczne aspekty rozliczania poziomów recyklingu w samorządach  
i przedsiębiorstwach gospodarki odpadami, zawartość „żółtego worka” i jego wpływ na 
finanse instalacji gminy i poziomy recyklingu w kontekście systemu kaucyjnego, oraz 
sposoby uszczelniania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. Dodatkowo  
w drugim dniu forum odbyła się wizyta studyjna w Zakładzie Zagospodarowania Odpadów  
w Trzebani. 
 
2. 27 listopada w sali konferencyjnej Jarocin Sport w m. Jarocin odbyło się szkolenie 
organizowane przez Wielkopolskie Centrum Recyklingu Sp. z o.o. w którym poruszono 
tematykę zmian w prawie odpadowym i ich wpływ na gminne systemy oraz segregację 
bioodpadów u źródła w perspektywie osiągnięcia poziomów odzysku i recyklingu.  
W spotkaniu z ramienia UMiG uczestniczyła kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi – Aneta Nowak–Flaczyńska wraz ze swoim zastępcą – Krystianem Kazyaką. 
 
3. Dnia 2 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z przedstawicielem firmy 
Vellam Investments Sp. z o.o. panem Marcinem Sotołą i projektantem panem Adamem 
Krzemieniem. Spotkanie dotyczyło uzgodnienia zjazdu z drogi gminnej nr 332076P  
- ul. Magazynowej w miejscowości Gądki. W spotkaniu uczestniczyli również pracownicy 
urzędu kierownik Wydziału Eksploatacji Technicznej Anna Borowiak i z-ca kierownika 
Wydziału Inwestycji Joanna Ogierman. 
 
4. W tym samym dniu wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z kierownikiem Wydziału 
Eksploatacji Technicznej Anną Borowiak i inspektorem ds. dróg Mirosławem Stachowiakiem 
spotkali się z panem Wojciechem Dymalskim dyrektorem ds. technicznych firmy PPU Dromo 
Sp. z o.o. z Poznaniu. Celem spotkania było przedstawienie koncepcji etapowania realizacji 
największej inwestycji drogowej w historii Powiatu Poznańskiego pn. "Budowa dróg 
powiatowych Borówiec - Koninko - Lotnisko Poznań - Krzesiny Zadanie 2". 
 
5. Także 2 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły w asyście pani Anety Templewicz  
z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta i Gminy Kórnik podpisał akt 
notarialny dotyczący sprzedaży działki nr 74/24 o powierzchni 0,0197 ha, położonej  
w miejscowości Borówiec przy ul. Krętej. Nabywcą działki została Spółka Akcyjna Aquanet 
z siedzibą w Poznaniu. Przedmiotowa nieruchomość przeznaczona jest pod infrastrukturę 
techniczną pod budowę tłoczni ścieków. 
 
6. Również 2 grudnia burmistrz Przemysław Pacholski popisał umowę z Bankiem 
Spółdzielczym w Kórniku na prowadzenie rachunków bankowych przez kolejne 3 lata.   
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7. W dniach 3-4 grudnia w Nekli odbyła się konferencja grupy Rekord Systemy 
Informatyczne dla jednostek samorządu terytorialnego. W programie znalazły się konsultacje 
wdrożeniowe oraz panele dyskusyjne na temat aplikacji i ich znaczenia w praktycznym 
zarządzaniu samorządem oraz promocji turystyki. W wydarzeniu uczestniczyli: wiceburmistrz 
Sebastian Wlazły, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska 
oraz informatyk UMiG Kórnik Przemysław Byczyński.   
 
8. 4 grudnia odbyły się obrady zgromadzenia wspólników spółki Wielkopolskie Centrum 
Recyklingu w Jarocinie, podczas których zatwierdzono regulamin rady nadzorczej WCR oraz 
podjęto uchwałę w sprawie upoważnienia zarządu do złożenia wniosku o dofinansowanie 
oraz przyjęcie do realizacji zadania „Budowa instalacji wytwarzania i dystrybucji biometanu 
w WCR w Jarocinie”. Tego samego dnia obradował także konwent porozumienia 
międzygminnego  w Jarocinie, który skupia przedstawicieli wszystkich gmin sygnatariuszy 
porozumienia. Podczas spotkania mecenas Maciej Kiełbus z kancelarii Ziemski&Partners 
Kancelaria Prawna Kostrzewa, Kołodziejczak i Wspólnicy sp. k. przedstawił podsumowanie 
roku w kontekście uregulowań prawnych mających wpływ na gminne systemy 
gospodarowania odpadami komunalnymi oraz planowane zmiany. W obradach i konwencie 
Miasto i Gminę Kórnik reprezentował wiceburmistrz Sebastian Wlazły.   
 
9. 5 grudnia 2024 roku odbyło się posiedzenie Społecznej Komisji Mieszkaniowej  
w obecności burmistrza Przemysława Pacholskiego, wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego 
oraz inspektor ds. działalności gospodarczej i gospodarki mieszkaniowej Agnieszki 
Zdziebkowskiej, na którym omawiano przydziały wolnych lokali z czynszem socjalnym oraz 
sprawy związane z gospodarką mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy Kórnik.     
 
10. Drugi rok z rzędu Miasto i Gmina Kórnik otrzymała  nagrodę dla liderów województwa 
wielkopolskiego w kategorii gmin miejsko-wiejskich. W rankingu oceniano zrównoważony 
rozwój społeczno-gospodarczy. 
Liderów wyłoniono w czterech kategoriach: 
- Liderzy Województwa Wielkopolskiego - zwyciężyło Tarnowo Podgórne. 
- Liderzy Gmin Miejskich - zwyciężyło Puszczykowo, 
- Liderzy Gmin Miejsko-wiejskich - zwyciężył Kórnik, 
- Liderzy Gmin Wiejskich - zwyciężyło Tarnowo Podgórne. 
 
11. Dnia 6 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły rozmawiał na temat realizacji przez firmę 
ELBUD Warszawa sp. z o.o. budowy dwutorowej napowietrznej linii elektroenergetycznej 
110 kV w relacji GPZ Nagradowice - RS Garaszewo oraz demontażu istniejącej linii 
Nagradowice - Poznań Południe. Na terenie Gminy Kórnik przedmiotowe zadanie będzie 
obejmowało budowę pięciu słupów o wysokości 30 m. Inwestora reprezentował kierownik 
budowy Filip Pyzder. W spotkaniu uczestniczyła Anna Borowiak - kierownik Wydziału 
Eksploatacji Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik. 
 
12. Także 6 grudnia klasy 1-3 ze Szkoły Podstawowej im. Tytusa Działyńskiego w Kórniku 
przemaszerowały na rynek w tradycyjnym Korowodzie Mikołajów. Na placu Niepodległości 
uczniowie odśpiewali świąteczne piosenki i przestawili przygotowane przez klasy okrzyki. 
Życzenia mikołajkowe dzieciom oraz słodycze przekazał w imieniu samorządu wiceburmistrz 
Sebastian Wlazły. 
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13. Również 6 grudnia 2024 roku odbyło się spotkanie wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego  
z wiceprezesem Fundacji Zakłady Kórnickie  Zbigniewem Kaliszem oraz z sołtysem wsi 
Skrzynki Magdaleną Zając w celu omówienia spraw terenowo - prawnych gruntów przy 
Jeziorze Skrzyneckim. W spotkaniu uczestniczyły również Pani Aneta Templewicz  
i Agnieszka Blejwas z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
14. 7 grudnia odbyło się uroczyste rozpalenie choinki na placu Niepodległości w Kórniku. 
Burmistrz Przemysław Pacholski z najmłodszym synem w asyście Białej Damy Roksany 
Bazanowskiej i św. Mikołaja razem z publicznością dokonali uroczystego odliczania przed 
rozbłyśnięciem ozdób na drzewku.  
Dla zgromadzonych wystąpili: Kórnicka Orkiestra Dęta oraz dwie grupy Skarbnicy Talentów. 
Pełen ognia pokaz przedstawiła grupa Art Dance. Wydarzenie przygotował Kórnicki Ośrodek 
Kultury. 
 
15. W dniu 9 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły w obecności pracownika Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami specjalisty Agnieszki Blejwas, podpisał akt notarialny 
dotyczący nabycia nieruchomości położonej w Kamionkach o powierzchni 224 m² pod 
poszerzenie i chodnik na ul. Kamiennej. 
 
16. 10 grudnia odbyło się spotkanie, które dotyczyło układu drogowego i transportu 
publicznego, a także wprowadzenia czasowej organizacji ruchu na okres prowadzenia 
inwestycji pod nazwą "Budowa dróg powiatowych Borówiec - Koninko - Lotnisko Poznań - 
Krzesiny Zadanie 1 i 2". Wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z: Dariuszem 
Narożnym, Pawłem Naskrentem, Michałem Gronowskim z firmy Transpol Lider realizującej 
zadnie nr 1 oraz Łukaszem Buaumgartem z firmy NDI Energy realizującym zadanie nr 2. 
W rozmowach uczestniczyli także: Patrycja Michalska i Wojciech Dymalski z firmy Dromo 
sp. z o.o., Filip Wesołowski z firmy KPA Kombus Sp. z o.o. oraz przedstawiciele UMiG 
Kórnik Anna Borowiak i Mirosław Stachowiak. 
 
17. Tego samego dnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z Katarzyną Zagożdżon 
i Tomaszem Matczyńskim przedstawicielami firmy Panattoni Europe. Rozmowy dotyczyły 
rozwiązań komunikacyjnych przy ewentualnych przyszłych inwestycjach prowadzonych 
przez Panattoni Europe. W spotkaniu uczestniczyła również Anna Borowiak kierownik 
Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik. 
 
18. Także 10 grudnia burmistrz Przemysław Pacholski uczestniczył w posiedzeniu Rady 
Metropolii Poznań. Gremium podsumowało działania organizacji w 2024 roku i omówiło 
plany na rok przyszły. Przedstawiono i przyjęto projekt budżetu Metropolii Poznań na rok 
2025.  
 
19. 13 grudnia burmistrz Przemysław Pacholski spotkał się z proboszczem parafii w Kórniku 
Bninie ks. Karolem Juśkiewiczem i przedstawicielem Archidiecezji Poznańskiej. 
Rozmawiano na temat nieruchomości zabudowanej położonej między ulicami Cmentarną  
i Kościelną. Analizowano możliwość wykorzystania jej przez gminę. 
W spotkaniu uczestniczyli także radny sejmiku wojewódzkiego Filip Żelazny, radni RMiG 
Kórnik Małgorzata Skrzypczak i Jerzy Rozmiarek, Marcin Grześkowiak oraz Małgorzata  
i Robert Wojtkowscy reprezentujący Stowarzyszenie „Szyja” im. generałowej Jadwigi 
Zamoyskiej. 
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20. Także w dniu 13 grudnia odbyła się gala klubu sportowego Kotwica Kórnik. Podczas 
wydarzenia odbyło się pasowanie na piłkarza zawodników najmłodszych grup, a także 
rozdano wyróżnienia dla najlepszych zawodników w każdej z grup wiekowych. 
W gali uczestniczył burmistrz Przemysław Pacholski oraz radni: Anna Maria Andrzejewska, 
Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Jarosław Janowski i Adam Lewandowski.  
 
21. W dniach 14-15 grudnia na kórnickim rynku odbył się Jarmark Świąteczny. Bogata oferta 
gastronomiczna oraz stragany wypełnione rękodziełem przyciągnęły wielu mieszkańców  
i gości, którzy mogli poczuć klimat świąt. Na scenie wystąpili urzędnicy, lokalni młodzi 
artyści, goście z gminy Bukowina Tatrzańska, a także zespół Sound’n’Grace.  
 
22. 17 grudnia burmistrz Przemysław Pacholski w obecności wiceburmistrza Sebastiana 
Wlazłego oraz komendanta Straży Miejskiej w Kórniku Tomasza Haremzy i głównego 
specjalisty ds. zamówień publicznych w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik Violetty Górczak-
Mieloch podpisał umowę na dostawę samochodu służbowego dla Straży Miejskiej  
w Kórniku. 
W postępowaniu przetargowym została złożona tylko jedna oferta, której kwota mieściła się 
w założonym przez Radę Miasta i Gminy Kórnik budżecie. 
Reprezentujący firmę DDB Auto Bogacka SP. K. z siedzibą w Szczecinie Paweł Różański 
podpisał umowę, na mocy której w ciągu 4 miesięcy do Straży Miejskiej w Kórniku trafi  
w pełni wyposażony samochód marki Mercedes o wartości 189.813,60 zł. 
 
23. Także 17 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły, wraz z zastępcą kierownika Wydziału 
Gospodarki Odpadami Komunalnymi Krystianem Kazyaką, spotkali się w siedzibie Wodkom 
Sp. z o.o. z prezesem zarządu Wodkom Sp. z o.o. Robertem Przybyszem oraz specjalistą ds. 
analiz technicznych i rozliczeń Małgorzatą Sawicką. W spotkaniu uczestniczyli również 
przedstawiciele firmy F.U.H. "Matpol" Mateusz Sroczyński oraz Michał Serba, która wygrała 
przetarg na rozbiórkę hali magazynowej w miejscowości Czołowo. 
Podczas spotkania omówiono szczegóły związane z realizacją projektu rozbiórki hali, kwestie 
techniczne, harmonogram prac oraz ewentualne wyzwania związane z realizacją zlecenia. 
 
24. W dniu 18 grudnia 2024 roku w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik wiceburmistrz 
Sebastian Wlazły wraz z zastępcą kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi 
Krystianem Kazyaką , starszym specjalistą ds. zamówień publicznych Edytą Słabolepszą oraz 
kierownikiem Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Technicznej Anną Borowiak spotkali się 
z prezesem zarządu Wodociągi Kórnickie i Usługi Komunalne WODKOM KÓRNIK  
Sp. z o. o. Robertem Przybyszem i specjalistą ds. analiz technicznych i rozliczeń Małgorzatą 
Sawicką. Spotkanie dotyczyło negocjacji cen przed zamiarem zawarcia umowy na 2025 rok 
na załadunek i transport odpadów komunalnych z Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 
Komunalnych w m. Czołowo do miejsca ich zagospodarowania oraz podgarnianie odpadów 
ulegających biodegradacji w 2025 roku. 
 
25. Także 18 grudnia 2024 roku w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik burmistrz Przemysław 
Pacholski w obecności wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, zastępcy kierownika Wydziału 
Gospodarki Odpadami Komunalnymi Krystiana Kazyaki oraz starszego specjalisty ds. 
zamówień publicznych Edyty Słabolepszej podpisał  umowę z Przedsiębiorstwem Gospodarki 
Komunalnej w Śremie Sp. z o. o reprezentowanym przez prezesa Pawła Wojnę na odbiór  
i transport odpadów komunalnych pochodzących z nieruchomości pozostających  
w zorganizowanym przez Miasto i Gminę Kórnik systemie odbioru odpadów komunalnych na 
2025 i 2026 rok. W ogłoszonym przetargu wpłynęły dwie oferty. Cena łączna brutto dla 
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zamówienia podstawowego oraz objętego prawem opcji wynosi: 26 553 604,29 zł. Cena 
brutto dla zamówienia podstawowego: 22 128 003,58 zł. Cena brutto dla zamówienia 
objętego prawem opcji: 4 425 600,72 zł. 
 
26. 18 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z firmą Raben Logistics Polska  
Sp. z o.o. reprezentowaną przez Panią Lucynę Zaborowską-Princ Dyrektor Regionu Gądki. 
Spotkanie było okazją do podziękowania za charytatywny transport rzeczy – darów dla 
powodzian ze Stronia Śląskiego. Rozmawiano również o kolejnych znaczących inwestycjach 
firmy Raben w gminie Kórnik, które nastąpią w roku 2025. 
 
26. W okresie przedświątecznym burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz Sebastian 
Wlazły oraz ich przedstawiciele uczestniczą w wielu spotkaniach wigilijnych  
i podsumowujących rok.  
 
 
 
 
 
 


